
Schriftelijke vraag:

Vraagnummer: S- 603

Datum indiening: 3 mei 2022

Onderwerp: Zuidrand Schuytgraaf

Naam indiener: Hans van der Heijden (Gemeentebelangen Overbetuwe)

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding
- In het B&W voorstel van 8 december 2021 staat dat het voorgestelde initiatief van de 

gemeente Arnhem voor de ontwikkeling van de  Zuidrand Schuytgraaf voor consultatie naar 
de raad zal gaan in maart/april 2022.

- De gemeente Arnhem is hier ook over geïnformeerd met de brieven van 14 december 2021 
en 1 februari 2022.

- In het Presidium van begin april 2022 is dit door het lid van GBO aangekaart. Er is toen 
toegezegd om dit zo snel mogelijk op te pakken.

- Ondertussen gaat de gemeente Arnhem gewoon door met haar plannen. 

Onze vragen:
1. GBO is zwaar teleurgesteld dat de eerder gedane toezeggingen niet zijn nagekomen. Wat is 

uw mening daarover?
2. Wanneer kan de raad iets verwachten?
3. Het zou goed zijn om ook de gemeente Arnhem te informeren over de gang van zaken en dat 

er, zolang de gemeente Overbetuwe dit onderwerp nog niet in de raad heeft besproken, 
door de gemeente Arnhem geen onomkeerbare besluiten worden genomen en/of 
werkzaamheden worden uitgevoerd die in strijd zijn met het gesloten convenant uit 2010. Is 
het college hiertoe bereid?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven.

Ondertekening:

Hans van der Heijden (Gemeentebelangen Overbetuwe)


